
98 - zapytania, XXV sesja Rady Miejskiej, 25 maja 2016 r. 

Interpelujący radny: Marcin Sałata 

Radny zapytał, które wnioski zostały uwzględnione spośród zgłoszonych przez grupy robocze 

pracujące nad Strategią Miasta Słupska, ile wniosków było, które z nich zostały uwzględnione 

oraz czy poniesione zostały jakiekolwiek koszty ekspertyz bądź innych opracowań 

związanych ze Strategią Miasta Słupska.  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/24837.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/543.html





